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AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 26.02.2010, cu ocazia şedinţei Ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

 Se supune la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 29.01.2010 şi se aprobă în 

unanimitate. 

Se supune la vot procesul verbal al şedinţei  din data de 03.01. 2010 şi se aprobă în 

unanimitate. 

 Dl .Secretar solicită includerea pe ordinea de zi şi a proiectului de hotărâre avizat de comisia 

de urbanism,  privind dezmembrarea unui teren din cadrul Administraţiei Pieţei, lămuriri suplimentare 

acordând dl. Primar, arătând că amplasamentul respectiv poate fi destinat construirii sediului 

Sucursalei Huedin a Companiei de Apă Someş SA. 

 Dl.  Torok Ferencz este de părere că această situaţie este delicată în contextul în care str. B.N 

Antal este monument istoric. 

 Se supune la vot ordinea de zi  inclusiv cu noul proiect de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică, 

privind acordarea unui ajutor de urgenţă în cuantum de 1.500 lei, dl Torok Ferencz solicitând să se 

verifice executarea acestor reperaţii. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Farkaş Marius prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia  de administraţie publică,  

privind acordarea unui ajutor de urgentă în cuantum de 500 lei, mentionăm că un membru al familiei în 

cauză este angajat la SC Crişul SA, aspect confirmat  şi de dl Paşcalău Ionel. 

Dl Primar menţionează că suma solicitată este mică propunând aprobarea acesteia, urmând ca 

dl Brândaş Marian  să verifice situaţia exactă. 

 Se supune la vot proiectul de hotărîre şi se aprobă cu 14 voturi  pentru şi o abţinere -  dl. 

Pădurean Răzvan. 

 Dl.  Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică,  

privind aprobarea actualizări documentelor  pentru Situaţii de Urgenţă. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea  

tarifului pentru amenajarea locurilor de înhumare,  în cadrul Administraţiei Cimitirului. 

 Dl. Primar menţionează că au fost unele cereri  din partea cetăţenilor pentru prestarea acestui 

serviciu, de acest serviciu ocupându-se o echipă din cadrul serviciului de ecologişti. Menţionează că 

această taxă este la un nivel de cca. ½ din costurile  cu acest serviciu prestat, taxa incluzând şi 

transportul sicriului de la capelă la locul de înhumare. 

 Dl . Tonca Ioan  felicită pentru această iniţiativă,  precizând că preţul pentru acest serviciu este 

corect stabilit, aspecte subliniate şi de d.na Buzaş Fekete Maria.  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism, privind 

aprobarea amenajării unui chioșc pentru desfacere presă,   pe str. Vladeasa nr.2. 

 Dl.  Primar arată că este necesară concurenţa în ceea ce priveşte vânzarea presei. 

 Dl.  Abrudan Sorin solicită clarificarea amplasării chioşcurilor în zona centrală, propunând 

rezolvarea acesteia până în anul 2012. 

 Dl.  Varga Andrei arată că şi în alte ţări  există amplasate chioşcuri în zona centrală a oraşelor. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 



 Dl.  Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică,  

privind actualizarea componentei  comisiei speciale pentru inventarierea  domeniului public al oraşului 

Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea unui amplasament pentru amenajare magazie pe str. A.Iancu 41, lămuriri acordând dl.  

Torok Ferencz care arată că este vorba de o construcţie provizorie, propunând aprobarea unor 

metodologii pentru  construcţii provizorii. 

 Dl. Abrudan Sorin  arată că în mare parte garajele existente nu sunt construcţii provizorii, dl.  

Drăgan Sandu  propunând demolarea construcţiilor care deşi sunt autorizate ca provizorii nu respectă 

această prevedere. 

 D.şoara Cozea Marinela solicită să fie prezentată o schiţă de amplasament, iar d.na viceprimar 

solicită verificare dacă spaţiul solicitat este amplasat în zona terasei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se obţin 5 pentru, 2 împotrivă şi  8 abţineri, proiectul 

de hotărâre ne adoptânduse. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea tăierii unor arbori din Parcul Tineretului str. A.Iancu. 

Dl. Varga Andrei consideră că aceşti arbori trebuie să fie marcaţi de Ocolul Silvic, dl. Torok 

Ferencz propunând ca aceşti arbori să nu fie tăiaţi. 

 Dl.  Abrudan Sorin  menţionează că sunt în vecinătatea drumului naţional,  solicitând avizul în 

acest sens, dl. Primar solicită amânarea proiectului de hotărâre pentru şedinţa viitoare. 

 Dl.  Popa Liviu aduce lămuriri suplimentare arătând că este vorba de un număr de 9 copaci 

care pot provoca accidente şi bloca circulaţia pe str. A.Iancu, menţionând că există acordul Ocolului 

Silvic pentru tăierea acestora.  

 Se supune la vot amânarea acestui proiect de hotărâre. 

 Dl. Primar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului Consiliului Local 

Huedin,  pe anul 2010. 

 Dl.  Torok Ferencz prezintă punctul de vedere al comisiei economice care a avizat proiectul de 

hotărâre,  arătând că este un buget de criză, veniturile luate în calcul sunt corect dimensionate şi 

pertinente,  urmând ca ulterior în funcţie de posibilităţi să se efectueze rectificări. Işi exprimă 

nemulţumirea că din veniturile proprii doar 10% ajung la învăţămâmnt, considerând că orce propunere 

de modificare a bugetului să indice şi sursa de finanţare. 

 Propune de asemenea  ca din veniturile la dispoziţia primarului,  respectiv fondul de rezervă,  

să fie alocată o sumă de 30.000 lei Spitalului Orăşenesc Huedin. Răspunde de  asemenea d.lui Abrudan 

Sorin că se aprobă  şi suma de 750.000 lei la cap. învăţământ, d.na. contabil şef răspunde d.lui Farkaş 

Marius că sumele pentru deplasările formaţiilor artistice pot fi aprobare din bugetul de 65.000 lei al 

Casei de Cultură. 

 Dl. Torok Ferencz răspunde d.lui Abrudan Sorin  arătând că banii obţinuţi din exploatarea 

terenului sintetic al Grupului Şcolar sunt fonduri extrabugetare şi nu se împart Consiliului Local 

Huedin. 

 Dl .Primar răspunde d.lui Drăgan Sandu solicitând să se aprobe bugetul în forma prezentată, 

arătând că din suma de 60.000 lei aflată la dispoziţie se va acorda o sumă Spitalului Orăşenesc,  cât şi 

pentru alte cheltuieli neprevăzute,  inclusiv pentru rectificări la drumuri, considerând că suma de 1 

miliard pentru drumuri este foarte mică. Menţionează de asemenea că va lua măsuri urgente pentru 

efectuarea plombărilor şi lucrărilor la drumuri. Arată că, Consiliul Local Huedin este printre primele 

consilii locale care a  adoptat bugetul pe anul 2010. 

Dl.  Abrudan Sorin  menţionează că sumele alocate pentru drumuri sunt insuficiente,  

propunând executarea unor lucrări de calitate,  de asemenea propunând alocarea unor sume 

suplimentare pentru Liceul O Goga Huedin. 

Dl Primar menţionează că la prima rectificare se va aloca o sumă pentru Spitalul Orăşenesc cât 

şi pentru alte lucrări urgente. 

Dl. Torok Ferencz solicită votarea proiectului de hotărâre în forma prezentată. 

 D.şoara Cozea Marinela mentionează că,  Grupul Şcolar nu a primit mai mulţi bani decât 

sumele care i se cuvin cf. algoritmului de calcul. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 



Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre  privind aprobarea 

dezmembrării unui teren situat pe str, B.N Antal f.n,  în două parcele în suprafaţă totală de 1.500 mp, o 

parcelă în suprafaţă de 300 mp şi o  parcela de 1200 mp. 

 La probleme curente d.na Costea Mariana îşi exprimă nemulţumirea faţă de aprobarea vânzării 

ambulante în zona centrală a oraşului de către persoane autorizate care nu desfăşoară această activitate 

în mod curent, dl. Pădurean Răzvan  menţionează  ca este nevoie de concurenţă, aspecte subliniate şi 

de dl. Primar şi Handraluca Mircea care menţionează că toate persoanele care desfăşoară această 

activitate sunt autorizate potrivit legii. 

 Dl . Paşcalău Ioenl  menţionează că nu poate fi interzis comerţul de acest gen. 

 Dl Primar arată că aceaată problemă a vânzării ambulante a florilor va fi rezolvată prin 

amenajarea unui raion special în viitoarea Hală Agroalimentara. 

 Dl. Torok Ferencz arată că trebuie respectată legea concurenţei şi eventual verificate actele 

persoanelor care exercită comerţul cu flori. 

 Dl. director al Lic. O Goga,  mulţumeşte Consiliului Local Huedin pentru colaborare 

menţionând că pot exista unele probleme în toamnă cu încălzirea şi naveta profesorilor, datorate 

insuficienţei fondurilor alocate.. 

 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţa pentru următoarele 90 de zile, dl. 

Dragan Sandu propunândul pe Farkaş Marius,  iar d.na viceprimar pe dl Pascalău Ionel. 

 In urma votului secret exprimat şi în urma P.V al comisiei de validare, dl. Farkaş Marius  este 

ales  preşedinte de şedinţă. 

    

  Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                         Secretar,  

              Pădurean Răzvan                Cozea Dan  

 


